
Hoeveel (en welke) bomen straks in onze straat? 
Maar 8 in plaats van 17? Lees dit nu J… 
 

Bonjour!  
Een maand geleden heb ik jullie gevraagd welke boom je vandaag zou kiezen uit de door de gemeente voorgestelde drie 
mogelijkheden. Er is weliswaar in oktober vorig jaar een peiling van de gemeente geweest maar er werd toen 
klaarblijkelijk niet duidelijk genoeg gecommuniceerd.  
 
De resultaten van de enquête van vorige maand zijn de volgende: 

- Uitgebrachte stemmen: 43 
- Krentenboom: 31 
- Magnolia: 7  
- Wilde appel: 5 

 
Kortom, op dit moment een overgrote meerderheid voor de krentenboom. 
Ik heb intussen meer foto’s gevonden van drie specifieke variëteiten die ons voorgesteld werden.  
Die zijn te zien op www.spaarwaterstraat.nl/bomen 
Daaruit kan men o.a. constateren dat de magnolia wit is, en dat de vele leuke appeltjes van de wilde appel aan de boom 
blijven hangen met een heel mooi effect. Drie mooie bomen op zich maar de krentenboom blijft wat mij betreft de beste 
keus: bloei, vogels, herfst. Wij kunnen echter met elkaar blijven praten tot er een echt gesprek met de gemeente op gang 
komt. 
 

Velen onder jullie hebben me ook gezegd dat zij niet begrijpen waarom er geen Japanse kersen geplant worden? Zij zijn 
zo bepalend voor onze straat. Door de gemeente is hierover niet overtuigend genoeg gecommuniceerd. 
 

Een ander belangrijk punt gaat over het aantal bomen dat geplant wordt. In plaats van de te rooien huidige 17 Japanse 
Kersen komen er in de plannen van de gemeente, goed geteld, maar 8 bomen voor terug. Kijk zelf naar het overzicht aan 
de achterkant van dit vel. Zelfs als wij de drie Japanse kersen aan het uiteinde van de straat niet tellen, blijft de 
verhouding ongeveer 1 op 2. Dat is veel te weinig, lijkt me. Tussen nummers 8-18 en nummers 82-92, bijvoorbeeld, komen 
er maar 3 bomen i.p.v. 7! Zelfs als praktische redenen genoemd kunnen worden (het aantal parkeerplaatsen, nu de 
bomen in inhammetjes tussen de auto’s komen te staan), is het zeker mogelijk om meer bomen te plaatsen.  
Vinden jullie dat ook? 
 

Het is al meerdere weken dat ik bij het ingenieursbureau Den Haag geargumenteerd heb en herhaaldelijk om een overleg 
gevraagd heb. Toe nu toe zonder een echt antwoord te krijgen. Het lijkt erop dat zij denken dat zij de tijd meehebben. De 
kapvergunning van de Japanse kersen is intussen (net) officieel verleend, en er zijn nog 6 weken om bezwaar te maken. 
Ik heb al mijn advocaat gevraagd om dit in mijn naam te doen, want ik vind dat de bomen niet gekapt mogen worden tot 
er een goede afspraak gemaakt is over de vervanging. Het kan door een verzoek aan het college, of door een kort geding. 
Zo een bezwaar heeft uiteraard meer slaagkansen als er meer straatbewoners achter staan. Wie doet mee? Er zijn op het 
moment geen kosten aan verbonden: ik ben verzekerd voor rechtsbijstand.  
 
In de praktijk, echter, de gemeente hoeft niet te wachten op het resultaat van het bezwaar om de bomen wel te 
kappen. En dat wil ik voorkomen! Door duidelijk te maken dat wij er niet mee eens zijn. Om de pers er eventueel bij te 
betrekken wil ik graag een groepsfoto maken bij één van de bomen. Wie op de foto wil kan zaterdag a.s. 8 mei om 18 uur 
bij nr 74 verzamelen. Het neemt maar 5 minuten van je tijd. Laten wij tonen waarvoor wij staan! 
 
Sylvain Lelarge (Spaarwaterstraat 74) 
 
""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""" 

Deze strook kan je met naam, datum en handtekening in mijn brievenbus (74) gooien. 
Je kan me ook je mening mailen via sylvainlelarge@gmail.com   
 

Ik vind ook dat de huidige bomen niet gekapt mogen worden vóór er een betere afspraak over de vervanging komt.  
Mijn naam mag ook genoemd worden bij het aantekenen van een bezwaarschrift. 
 
Datum:        Adres: 
 
Naam:        Handtekening: 

 


